
prosinec  2007   Občasník  občanů  a  přátel  Sosnové
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

SOSNOVÁSOSNOVÁSOSNOVÁSOSNOVÁČEKČEKČEKČEK
Mnoho  zajímavých  informací  o  dění  v  obci  se  dozvíte  na  internetových stránkách obce
Sosnová  http://www.sosnova.org
Pří�tí řádné zasedání OZ je 17.prosince 2007 od 18:00  hod.
V�ichni  občané  jsou  srdečně  zváni.

1/ rozpočtová změna č.3
2/ vyhlá�ka o provozování výherních hracích přístrojů
3/ �ádost o projednání spolupráce při výstavbě RD na parcele 485/1
4/ schválení pravidel Programu podpory sportu pro r.2008
5/ Různé - usnesení  z  rady obce , diskuse

Účast v�ech členů ZO je nutná !!!

Vánoční
vydávat
ve dnech
v�dy
mezi 8 �
dne
19.12.20
hod.

Zájemci 
OÚ.

Setkání s jubilanty

Dne 6.12.2007 proběhlo malé setkání s těmito občany Sosnové, kteří
v posledních třech měsících oslavili významné �ivotní jubileum. Je�tě jednou
blahopřejeme a přejeme hodně zdraví a spokojenosti v dal�ím �ivotě.

Hru�ka Karel                                         Petráčková Marie
Joná�ová Miloslava                               Baierová Terezie
Kudláček Jan                                         Popperová Rů�ena
�ulcová Jiřinka                                      Kotalíková Jarmila
Mí�ek Ladislav

(foto z akce je na vnitřní straně)

Vítání občánků

Dne 8.12.2007 se uskutečnilo na OÚ v Sosnové
vítání nově narozených občánků. Přejeme hodně
zdraví a pouze krásný �ivot nejen těmto malým
občánkům, ale i jejich rodičům.

Hele�icová Kateřina                  Stupková Radka
Hrbáčková Ane�ka                    Novák Jan

(foto z akce je na vnitřní straně)
Vánoční stromky

 stromky se budou

 17.12. -21.12. 2007

 11 hod  a ve středu

07 od 14.30 � 17.00

o stromek se dostavte v tento čas na
Slovo starosty

       Máme tady čas sváteční, čas vánočních svátků, čas blí�ícího se konce roku. A vět�ina z nás se alespoň lehce ohlédne za sebe a
zhodnotí celý rok, co v�e se povedlo a vyplnilo, případně co nám zbylo na období pří�tí. Je to čas, kdy bychom ka�dý měl dokázat
přestat alespoň na chvíli neustále někam spěchat, trochu se zastavit a nezapomínat na své blízké, na své přátele. Věřím, �e tyto chvíle,
kdy jsme s lidmi, se kterými nám je dobře, doká�eme přenést do celého pří�tího roku a nebudeme si je schovávat pouze na tento čas
vánoční.
   Do roku 2008 přeji v�em občanům Sosnové předev�ím zdraví, hodně spokojenosti a úspěchů jak v osobním, tak i v pracovním
�ivotě.

                                                                     Michálek Lubomír, starosta
U s n e s e n í     č.  12 / 2007 z jednání rady obce konaného dne 12.11.2007 od 18,00hod na OÚ v Sosnové

12/A RO schválila navý�ení pojistky odpovědnosti M� a odsouhlasila zaplacení rozdílu v pojistném z rozpočtu obce.

12/B RO odsouhlasila uspořádání setkání s jubilanty dne 6.12. a vítání občánků dne 8.12. a schválila fin. částku na dary 500 kč na
jubilanta a 1000 kč na občánka

12/C RO schválila uspořádání Mikulá�ského karnevalu pro děti dne 1.12.2007 a schválila částku 5000 kč na tuto akci.

12/D RO schválila uspořádání zájezdu do divadla dne 23.2.2008 a odsouhlasila finanční příspěvek na vstupné pro občany Sosnové ve
vý�i 100 kč.

12/E RO schválila program ZO na den 26.11.2007



Z á p i s   č.12/2007 z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 26.11.2007 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ

Přítomni:  J.Anto�, J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, L.�pindler, L.Michálek, M.Konečná,Ing.M.Pátra, MUDr.M.Kadlec
Omluveni:  MVDr.M.Russ , V.Jeřalová
Neomluveni: MUDr.M.Hadravová, M.Janovský, E.Friedrich
Hosté: p.Li�ka

Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.
V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval , �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je přítomna
nadpoloviční vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné.Z jednání je pořizován zvukový záznam.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: :  J.Anto�, Ing.M.Pátra
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen, k nahlédnutí byl  na úřední desce, internetových stránkách a v Sosnováčku. Námitky
proti němu nebyly podány.

Program  zastupitelstva členové obdr�eli a nebyly proti němu �ádné připomínky.
P r o g r a m:

1) Schválení rozpočtu na rok 2008
2) Prodej pozemku p.č.564/20
3) Různé � usnesení z rady obce , diskuse

Hlasování o přijetí programu:

Pro:10 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : Program jednání byl schválen

1) Schválení rozpočtu na rok 2008

Michálek: Návrh rozpočtu ,tak jak jsme ho na minulém zastupitelstvu schválili, byl vyvě�en na úřední desce a internetu.Připomínky k němu
nebyly podány, proto dávám hlasovat o rozpočtu na rok 2008.

Pro:10 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : ZO schválilo rozpočet obce na rok 2008

2) Prodej pozemku p.č. 564/20
Michálek: Oznámení o záměru prodat tento pozemek, byl vyvě�en na úřední desce. �ádné připomínky nebyly podány. Navrhuji hlasovat o
částce , za kterou bude pozemek prodán.Jedná se o cenu 35,--Kč/m2 + výdaje spojené se zaměřením a přepisem pozemku.     

Pro: 10 Proti: 0 Zdr�el se: 0
U s n e s e n í : ZO  rozhodlo o prodeji část pozemku č. 564/20 za cenu 35,--Kč/m2 + ve�keré výdaje spojené se zaměřením a přepisem
pozemku.

Dále starosta navrhl hlasovat o prodeji tohoto pozemku jako jedinému zájemci panu Vejmelkovi.

Pro:10 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : ZO rozhodlo prodat část pozemku p.č.564/20 panu Vejmelkovi jako jedinému zájemci o pozemek za cenu 35,--Kč/m2 +
ve�keré výdaje spojené se zaměřením a přepisem pozemku.

3) Různé
Starosta informoval zastupitele o plánované změně jízdních řádů MHD v České Lípě. Nové jízdní řády  by měly platit od 1.1.2008. Pro
Sosnovou je navr�ena  linka SOSNOVÁ � HOLÝ VRCH. Do�lo by k navý�ení spojů ve večerních hodinách. Starosta bude připomínkovat
spoje, které jedou ráno v 6.37 a 7.37 hod. kvůli �kolákům.

Říha: Připomínkujme tyto spoje o posunutí  na čas 6.20 a 7.20 hod
Kladníček: Bude toto mít finanční dopad na obec?
Michálek: Ne. Máme smlouvu s Krajským úřadem v Liberci.
Pátra: Bude jezdit přes Dubici � průmyslovou zónu?
Michálek: Ano.Některé spoje budou i přes Dubici k hlavnímu nádra�í, dále pak jedou směr Holý vrch.

Starosta dal hlasovat pro návrh pana Říhy připomínkovat  jízdní řád MHD o posunutí času  z 6.37 h na 6.20 h a 7.37 h na 7.20 h

Pro:10 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : ZO rozhodlo připomínkovat spoje v 6.37 a 7.37 hod na MěÚ Č.L. odbor dopravy, s �ádostí o posunutí času odjezdu na 6.20 a
7.20 hod

Anto�: Podal informace o jednání s autodromem, kdy jsme upozorňovali na nedostatky vznikající  provozem autodromu a informoval o
mo�nosti uspořádat  pro občany Sosnové �kolu smyku. Termín bude upřesněn.

Starosta přečetl usnesení rady obce č.12, toto usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu.
Jednání bylo ukončeno v 18.35 hod.



U S N E S E N Í č. 12/2007 z jednání zastupitelstva obce konaného dne 26.11.2007 od 18.00 hod. na OÚ
v Sosnové

12/A   Program jednání  byl schválen
12/B   ZO schválilo rozpočet obce na rok 2008
12/C   ZO  rozhodlo o prodeji část pozemku č. 564/20 za cenu 35,--Kč/m2 + ve�keré výdaje   spojené se zaměřením a přepisem
pozemku.
12/D  ZO rozhodlo prodat část pozemku p.č.564/20 panu Vejmelkovi jako jedinému zájemci o pozemek + ve�keré výdaje spojené se
zaměřením a přepisem pozemku.
12/E   ZO rozhodlo připomínkovat spoje v 6.37 a 7.37 hod na MěÚ Č.L. odbor dopravy, s �ádostí o posunutí času odjezdu na 6.20 a
7.20 hod

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
- -

Vítání

--
občánků

Setkání s jubilanty



VVyyddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupprrááccee    IInngg
NNeepprrooddeejjnnéé,,  uurrččeennoo    vvýýhhrraaddnněě    pprroo    vvnniittřřnníí    ppoottřřee

SPORTOVNÍ  KOMISE  OBCE  SOSNOVÁ
POŘÁDÁ

29. prosince 2007

sraz účastníků v kulturním domě:děti a mláde� v 8.30 hodin , dospělí ve 12.30 hodin

      V sobotu 8.12. se v útulném prostředí na�e
kraje. Samozřejmě nejpočetněji byli zastoupen
Podle věku byli hráči rozdělení kdo tří kategori
     V nejmlad�í kategorii do 10 let zvítězila s p
Gabrielem z Mladé Boleslavi ( oba 7 bodů). V
prvním �achovém vystoupení dokázal porazit i
     V kategorii do 13 let brali domácí dokonce 
se dostal Filip Tře�ňák z Krásné Lípy. Velmi d
     Nejstar�í kategorii vyhráli Jiří Klos z Mla
Nedomou (6 bodů) také z Mladé Boleslavi.
     Mladým hráčům nechyběli ani četní diváci
odměn a cen pro nejlep�í hráče, které věnoval D

    

Fotografie ze souboje
na první �achovnici
mezi na�imi místními
medailisty v kategorii
do 13 let -
Denisa Jínová a
Pavel �ťastný
Vánoční �achový turnaj mláde�e

ho Kulturního domu sjelo 52 mladých �achistů z Libereckého, Středočeského a Ústeckého
í �achisté z pořádajícího �achového krou�ku Z� Tyr�ova a při�lo si zahrát i 7 místních dětí.
í a sehráli ka�dý devět přibli�ně půlhodinových , často napínavých zápasů plných zvratů.
lným počtem 9 bodů místní Simona Jínová před Ivem Střelbou z Odolené Vody a Patrikem
 této kategorii zazářil dal�í malý Sosnovák � teprve prvňáček Jirka Li�ka, který ve svém

 star�í a trénované hráče a vybojoval 9.místo se ziskem 4,5 bodu!!
dvě medaile: zlato Denisa Jínová (9 bodů) a krásný bronz Pavel �ťastný (6 bodů). Mezi ně
obře si také vedl domácí Radek �imák, který vybojoval cenné 4 body.
dé Boleslavi ( 8,5 bodu) před Oldřichem Mahdalem z Nového Boru (7 bodů) a Markem

 z řad rodičů, prarodičů a trenérů. Nakonec se v�ichni dočkali vyhlá�ení vítězů a sladkých
ům dětí Libertin a obec Sosnová.

Jana Jínová
..  JJiiřříí    LLii��kkaa
bbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    
SSoossnnoovváá..


